



經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄證書

Certificate of Registration as a Technological Service Organization

茲證明 財團法人台灣大電力研究試驗中心

This is to certify that Taiwan Electric Research & Testing Center

符合「經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄作業要點」，登錄類別為檢驗及認驗證服務機構，通過登錄之技術服務項目及分項為：

has met the requirements of an Accreditation and Certification Service Organization in the following technical service items and sub-items.

檢測服務項目

化學
電性
校正

Product Testing Technology

Chemistry
Electrical Characteristic
Calibration

登錄日期：中華民國 105 年 01 月 01 日
有效期限：中華民國 107 年 01 月 01 日

This certificate is valid from January 1, 2016
to January 1, 2018



經濟部工業局

局長

吳明機

Director General
Industrial Development Bureau
Ministry of Economic Affairs
Republic of China

證號：104-IN-1-05012574-0051

NO: 104-IN-1-05012574-0051





經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄證書

Certificate of Registration as a Technological Service Organization

茲證明 財團法人台灣大電力研究試驗中心

This is to certify that Taiwan Electric Research & Testing Center

符合「經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄作業要點」，登錄類別為檢驗及認驗證服務機構，通過登錄之技術服務項目及分項為：

has met the requirements of an Accreditation and Certification Service Organization in the following technical service items and sub-items.

認驗證服務項目

產品驗證機構
檢驗機構

Accreditation and Certification Technology

Product Certification Body
Inspection Body

登錄日期：中華民國 105 年 01 月 01 日
有效期限：中華民國 107 年 01 月 01 日

This certificate is valid from January 1, 2016
to January 1, 2018



經濟部工業局
局長

吳明機

Director General
Industrial Development Bureau
Ministry of Economic Affairs
Republic of China

證號：104-IN-2-05012574-0052

NO: 104-IN-2-05012574-0052





經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄證書

Certificate of Registration as a Technological Service Organization

茲證明 財團法人台灣大電力研究試驗中心

This is to certify that Taiwan Electric Research & Testing Center

符合「經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄作業要點」，登錄類別為研究發展服務機構，通過登錄之技術服務項目及分項為：

has met the requirements of an Research and Development Service Organization in the following technical service items and sub-items.

研究服務項目

Research Service

研究服務

Research Services

登錄日期：中華民國 105 年 01 月 01 日

This certificate is valid from January 1, 2016

有效期限：中華民國 107 年 01 月 01 日

to January 1, 2018



經濟部工業局
局長

吳明機

Director General
Industrial Development Bureau
Ministry of Economic Affairs
Republic of China

證號：104-RD-1-05012574-0234

NO: 104-RD-1-05012574-0234





經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄證書
Certificate of Registration as a Technological Service Organization

茲證明 財團法人台灣大電力研究試驗中心

This is to certify that Taiwan Electric Research & Testing Center

符合「經濟部工業局技術服務機構服務能量登錄作業要點」，登錄類別為研究發展服務機構，通過登錄之技術服務項目及分項為：

has met the requirements of an Research and Development Service Organization in the following technical service items and sub-items.

研發技術服務項目
實驗、模擬及檢測

Research and Development Technology Service
Experiment, Simulation or Inspection

登錄日期：中華民國 105 年 01 月 01 日
有效期限：中華民國 107 年 01 月 01 日

This certificate is valid from January 1, 2016
to January 1, 2018



經濟部工業局
局長

吳明機

Director General
Industrial Development Bureau
Ministry of Economic Affairs
Republic of China

證號：104-RD-2-05012574-0235

NO: 104-RD-2-05012574-0235

